
Badebroudvalgets beretning

Der blev ikke holdt generalforsamling for Badebroen/Badebroudvalget 
i forlængelse af Grundejerforeningen Sandagers ordinære 
generalforsamling juni 2017.

Et kort afsnit i formandens beretning var imidlertid helliget Badebroen, og
fremgik af referatet fra Grundejerforeningen Sandagers generalforsamling:

"Udgifterne i 2016 var lidt større end normalt, kr. 41.783,- bl.a. udskiftninger
af revnede trin på badebroen. Med 118 medlemmer havde vi en indtægt 
på kr. 35.400,- hvilket desværre ikke var nok til at undgå et negativt resultat 
på kr. 6.383,-, som gnaver egenkapitalen ned på kr. 28.374,- Ambitionen må
 være, at nå op på 150 medlemmer for at sikre en fornuftig økonomi. Bedre
kommunikation omkring badebroen via facebook, mulige sponsorindtægter
 og en mobile pay mulighed for besøgende, der ikke er medlem, er nogle af
 de muligheder bestyrelsen arbejder med. Regnskabet blev godkendt." 
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